
>> Fra  Nyholms Arbejdsgruppe 

 

 

>> Lidt nyt fra styregruppemøde i Charter for Nyholm     

>>  

>> Der skiftes forsvarsministre og forsvarsudvalgsformænd oftere end vi holder møder..... 

>>  

>>  

>> Fra forskellige kilder ved vi, at forligskredsen i Forsvarsudvalget  

>> foreslår, at den del af Nyholm søværnet ikke beholder, overgår til Freja. 

>>  

>> Dog er der en knast omkring et flådemuseum på Nyholm , som  især Venstre arbejder på. 

>> Knasten består i , at der er uenighed om at en plan for flådemuseet skal udarbejdes før eller efter Freja 

har overtaget.  Om det sker i morgen eller om flere måneder vides som sædvanligt ikke. 

>>  

>>   

>>  

>> Når Freja har overtaget bliver der dannet en følgegruppe, hvor stat,  

>> kommune og Freja bliver repræsenteret. Og Chartergruppen får et medlem. 

>>  

>> Efter fredningen af Nyholm er vedtaget, forlyder det at Freja ikke er  

>> så ivrige, da det er begrænset, hvad der må laves. 

>>  

>> Vurderingen fra vores side er, at økonomien for salget ikke har så  

>> stor betydning som før, da forsvaret nu tilføres milliarder. 

>>  

>> I øvrigt er forsvaret gået i gang med en omfattende restaurering af  

>> Under Kronen og Mastekranen. 

>>  

>>   

>>  

>> Chartergruppen inviterer de nye borgmestre, Sofie og Line til  

>> rundvisning og orientering , når de kan. Ligeledes den nye  

>> Forsvarsminister 

>>  

>>    

>> Til juni åbner en udstilling i Mastekranen om Nyholm. 

>>  

>>   

>>  

>> Medlemmerne af Chartergruppen indkaldes først når der er noget konkret. 

>>  

>> Det samme for vores Nyholms arbejdsgruppe 

>>  

>>  

>> Asbjørn Kaasggard 

>>  

>> Et venligt par har tilbudt Chartergruppen 25.000 kr til  aktiviteter/administration 

 


